
Damnica, 28.01.2016 r. 

Grzegorz Kiczmachowski 

Radny Gminy Damnica 

Pan Grzegorz Jaworski 

Wajt Gminy Damnica 

Szanowny Panie Weide, 

1.	 W zwiazku z otrzymana odpowiedzia od Dyrektora Zakladu Gospodarki Komunalnej z dnia 

22 stycznia 2015 roku, stanowiaca ustosunkowanie si~ do zrozonych przeze mnie 

wnioskow na poprzedniej sesji Rady Gminy, a w szczegolnoscl kwestii dotyczace] 

wykonan ia prac porzadkowych na drodze gminnej przy zjeidzie z drogi krajowej w 

kierunku szkoly (usuniecie zalegajace] wody), majac na wzgledzie fakt, ze obecne warunki 

atmosferyczne pozwalajq juz na wykonanie ww. prac, ponawiam niniejszy wniosek. 

2.	 wnosze 0 udzielenie odpowiedzi na pcn ize] wskazane pytanie: 

- Kiedy solectwa beda rnogly zaczac reallzaqe funduszu soteckiego zaplanowanego na 

biezacy rok ? W przypadku zaistnienia takiej mozliwosci w imieniu rnieszkaricow 

Domaradza, wnosze 0 zlecenie wykonania - zgodnie z zaplanowanym funduszem 

soleckim - projektu remontu dla swietlicy wie jskiej w Domaradzu, przy zachowaniu 

wszystkich obowiazujacych procedur prawnych. 

3.	 W nawiazaniu do pisma z Generalnej Dyrekcji Drag Krajowych i Autostrad z dnia 

17 grudnia 2015 roku, w ktore] GDDKiA negatywnie ustosunkowafa si~ do zrozonego 

przeze mnie wniosku w zakresie wyznaczenia dodatkowego przejscia dla pieszych, 

wnosze 0 wystapienie do ww. podmiotu, 0 wykonanie budowy chodnika z drugiej strony 

jezdni prowadzacego od skrzyzowania drogi gminnej (Kolonii St. Dqbrowy) z droga 

krajowa az do przejscia dla pieszych. Niniejszy wniosek jest uzasadniony tymi samymi 

wzgledarnl, co wniosek dotyczacy wyznaczenia dodatkowego przejscia dla pieszych. 

4.	 wnosze u udzielenie informacji na jakim etapie jest postepowanie dotyczace wykona nia 

plelegnac] drzew rosnacych w parku , dzialka nr 11/42 obreb Domaradz. ezy decyzja 

Pomorskiego vvoiewodzkiego Konserwatora Zabytkow z dnia 30 listopada 2015 roku jest 

[uz prawornocna, a jesli tak, to co stoi na przeszkodzie w wykonaniu ww. prac. 


